
Socialdemokraterna i Mora

Frågor till ordföranden i Tekniska nämnden 

Om spontanidrottsplatser
Mora har enligt pressuppgifter begåvats med en ny spontanidrottsplats vid 
Mäxvägen. Tanken är tydligen att det ska byggas fler sådana på andra platser 
i kommunen. 

Enligt samma pressuppgifter har IFK Moras idrottsallians bekostat 
anläggandet av spontanidrottsplatsen. I och med färdigställandet överlämnas 
dock anläggningen ”som gåva” till kommunen, och med det följer ansvaret – 
och kostnaderna – för anläggningens underhåll och drift. 

Samma upplägg kan antas gälla för eventuella tillkommande 
spontanidrottsplatser. 

Jag vill först och främst betona att jag uppskattar initiativet från IFK Moras 
Idrottsallians. Betydelsen av fysisk aktivitet bland våra unga kan aldrig 
överskattas och bör på alla sätt uppmuntras. 

Jag har dock fått en del frågor kring kommunens roll och hantering av detta. 
Dessa har främst handlat om lokalisering och finansiering av driften. 

Jag har därför följande frågor till Tekniska nämndens ordförande: 

1. Hur stora blir driftkostnaderna per spontanidrottsplats? 

2. Har Tekniska nämnden avsatt medel för detta i sin nämndplan? 

3. Hur har beslutet om den nu färdiga spontanidrottsplatsens lokalisering 
beretts och fattats? 

4. Hur kommer beslut om eventuella tillkommande spontanidrottsplatsers 
lokalisering att beredas och fattas? 

Mora 2016-11-08 

Lennart Sohlberg (S)

Socialdemokraterna i Mora www.morasosse.se facebook.com/morasosse 
Box 67 mora@socialdemokraterna.se twitter.com/morasosse 
792 21  MORA 0250-59 37 10


